
 

 

STYRELSEMÖTE 2020-10-26 

Närvarande på Sporthallen:     Rikard Berglund, Robin Glöggler 
Närvarande via Teams:      Jenny Wall, Lillemor Eriksson 
 

1) Gick igenom senaste styrelsemötesprotokollet 
 

2) EKONOMIN – Herrarna ligger några tusen back vilket är helt OK efter säsongen som varit med Covid-19. 
Ang. vaktmästartjänsten skulle kostnaden trots bidrag ligga på ca 10 000 kr/mån. Styrelsen har beslutat 
att tacka nej till detta pga den höga månadskostnaden. Rikard har meddelat berörda detta. 
 

3) FOTBOLL 
Herr – Har i dagsläget 8 nyförvärv och så gott som hela laget kontrakterat inför nästa säsong. Några 
spelare från herrlaget kommer tillsammans med några andra att spela futsal i KSK:s namn men bekostar 
detta helt själva. Herrstaben kommer att börja jobba med att få sponsorer till nästa säsong redan nu i 
november. 
Ungdom – Måste försöka få tag i någon som tar över som ungdomsansvarig då Jonas Liw frånsagt sig 
uppdraget. Robin kollar om Christer Setterholm kan tänka sig att ta detta. 
Dam – Kommer att köra futsal som damlag nu i vinter men nästa fotbollssäsong kommer de 
förmodligen att anmäla sig som ett F19-lag.  
Futsal – Ang. futsalserien beslutar mötet att föreningen står för anmälningsavgiften men lagen själva får 
betala hall-hyrorna vid träning. LOK-stödet tillfaller alltid föreningen. 
* Göransson hade inga stolpar till skyddsnät bakom målet mot järnvägen. Robin och Lillemor fortsätter 
leta alternativ för detta. 
* De befintliga 11-mannamålen är slut. Robin kollar upp vad nya 11-manna mål inkl. nät kostar. Måste 
söka bidrag för dessa. 
* Rikard kollar med Peter ang borrning/grävning för att kolla upp materialet i marken vid 11-manna för 
 att kunna koppla in det digitala matchuret. 
 

4) SPORTHALLEN  / SPORTVALLEN– Beslutar att stänga ned Sporthallen i vinter då Covid-19 med all 
sannolikhet kommer att fortsätta sätta stopp för uthyrning. Lillemor tar detta med Sten och är med och 
dokumenterar hur man går till väga när man stänger ned så att det finns tydliga instruktioner för detta i 
framtiden. 
 * Göran har stängt ned pumpen till åbevattningen.  
* Robin har haft företag på Sportvallen för att få veta vad en upprustning av fristående längan skulle 
kosta. Väntar på offerterna. Ska även försöka få in flera offerter. 
 

5) SKIDORNA – Stugan klar. Inväntar slutbesiktning. Har fått bidrag för att de handikappanpassa 
 

6) KSK-LOTT – Jenny fixar så att allt inför livesändningen från skidstugan den 7/11 finns. Lillemor fixar mat. 
 

7) ÖVRIGT -  * Utdrag ur belastningsregistret skall inlämnas vartannat år! 
   * Ordförandekonferens den 5/11. Rikard kollar med Jonas om de ska åka på denna. 
 

8) NÄSTA STYRELSEMÖTE – 2020-11-23 kl. 18.30 på Sporthallen eller via Teams. Rikard skickar ut länk. 
 

9) ’MÖTET AVSLUTADES 
 
                                          Vid protokollet:             Lillemor Eriksson    



ATT GÖRA:       
    

Rikard:  *Kolla med Peter ang. borrning/grävning vid 11-manna för matchuret.  

              * Skicka ut länk till mötet 2020-11-23. 

 
Robin: *Prisuppg. nya 11-mamma mål, stolp 

            * Kolla efter stolpar och skyddsnät bakom mål mot järnvägen. 

            * Jaga in offerter upprustning av fristående längan. 

            * Kolla med Christer Setterholm om uppdraget som KSK:s ungdomsfotbollsanvarig. 

 

Jenny: * Ha koll på att allt finns för att kunna livesända KSK-lottdragningen 7/11. 

 

Lillemor: * Kontakta Sten ang. vinter-nedstängningen av Sporthallen (dokumentera detta). 

                * Ordna mat till Mini-lottfesten. 

               * Kolla efter stolpar och skyddsnät bakom mål mot järnvägen. 


